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fundadors dels eompanys que ho han estât de la 
majoria dels altres Grups.

Aquesta proposició concretada en els termes 
que tots coneixeu, ha estât el fruit de llargues i 
repetides deliberacions del Conseil Administratiu.

Des que s’inicià un estât d’opiniô que el Con
seil copsà de seguida, aquest assumpte meresqué 
tota la nostra aténció. Per un costat es retreien ar
guments d’ordre sentimental i per l ’altre el Con
seil no podia deixar de recordar-se del seu caràc- 
ter purament administratiu.

Aquesta pugna de principis havia de traduir-se 
forçosament en una divergència d’opinions que el 
Conseil havia de meditar molt serenament.

Mentre seguien les deliberacions, els eompanys 
Delegats del partit de Sant Feliu de Llobregat, 
amarats d’idealitat i moguts de les més sanes in- 
tencions, volgueren demostrar plenament al Con
seil aquell estât d’opiniô i a aquest fi adreçaren a 
tots els eompanys una lletra-circular que ha estât 
contestada amb el résultat que oportunament us 
sotmetrem a la vostra consideració.

Tots el sentim aquell esperit de companyonia 
que s’ha retret, fins potser tenim el deure de man- 
tenir-lo per damunt de tot, però el Conseil és qui 
té més obligaciô de conservar-se serè i sospesar 
amb consciència si el companyerisme per uns 
quants no perjudica el companyerisme pels més.

Ja l’any passat, en proposar la limitaciô d’edat 
d’entrada, els Consellers vàrem tenir de vèneer els 
nostres sentiments, ofegant-los sota el pes de la 
nostra responsabilitat, aquest any. no ens hem sa- 
but sostreure del tot i s’ha concretai per majoria la 
propos'ició a què ens referim.

Fixeu-vos que us die per majoria. En el si del 
Conseil, doncs, hi ha altres opinions que no per ès
ser minoria, sqn menys respectables.

Qui és partidari de què es faci una mena de ju- 
bileu per a que entrin tots aquells qui estiguin en 
condicions prescindint de l’edat. Qui sosté la teo
ria d’un manteniment integre de l’acord de la pas- 
sada Assemblea tançant les portes a tot aquell que 
depassi l’edat assenyalada.

El qui us parla ha estudiat el cost d’aquesta ge- 
nerositat que ens imposem en benefici dels com- 
panys que desitgen ingressar al Grup IV  de Vida
i ha visf que era una diferèneia suportable, àdhuc 
en el cas que s’admetin tots els sollicitants de més 
de 50 anys, encara que no hagin estât fundadors de 
la majoria de Grups, criteri que, segons el meu ju-

dici personal, seria el més just i àdhuc el de millor 
companyonia.

Vosaltres sou, en definitiva, qui ha de resoldre. 
Vosaltres si que teniu tota l’autoritat necessària 
per aplicar, si voleu, tota la generositat, tota aque- 
lla espiritualitat per a donar una prova més de la 
grandiositat de la Mutual. A  vosaltres pertoca re
soldre serenament aquest delicat assumpte que ha 
remogut fondament l’opinió.

Altra proposició presenta el Consell en aquesta 
Junta General Ordinària. Ens referim a la qUe de- 
mana es' continuin acumulant els ingressos del 
Fons Mixt seguint com hem fet en aquest darrer 
exercici, la no condonació de prorrates.

No creiem necessari d’insistir en aquesta propo
sició que no és altra cosa que recollir l’esperit de 
la darrera Junta General Ordinària que general- 
ment hem vist aprovar per tots els associats que 
prefereixen la seguretat de la Mutual al mesqui i 
ridicul guany material momentani que representa
va unes poques pessetes que se’ls condonaven ca
da mes.

El meritissim company Josep Masriera, que du- 
rant el temps que fou Conseller de la Mutual es’ 
distingi pel seu entusiasme i encertada collaboració 
a les tasques del Consell, presenta avui una propo
sició demanant que la Mutual inverteixi part dels 
seus capitals en l’adquisició d’immobles.

El Consell reconegué, com esperem que reconei- 
xereu tots vosaltres, que aquesta proposició està 
molt ben orientada. Ja heu tingut ocasió de llegir- 
la i apreciar per tant la lògica de l’argumentació 
que la sosté. Podrà no èsser oportu encara posar
la a la pràctica, però quin dubte hi ha que molt 
aviat serà un fet la idea que es proposa.

No es tampoc unànime el parer del Consell en 
aquest afer i us seran exposades segurament al seu 
degut temps pel Conseller que no opina aixi les 
raons en què recolza llur decisió. Escolteu-les i re- 
solgueu en definitiva, que vosaltres i ningu més que 
vosaltres, amb la vostra sobirania, ens heu d’o
rientar.

Cap altra proposició s’ha presentai fins ara per 
a sotmetre a la Junta General que estem cele- 
brant. No fem esment de les que anteriorment 
hem discutit en la Junta General Extraordinària 
que hem celebrai avui mateix. Ja haureu vist que 
totes elles eren inspirades en el desig de fer pros
perar *la Mutual, afermant-la i perfeccionant-la


